
 

       ОДОБРЯВАМ, 

                                                                                                  КМЕТ: __________________ 

/ИНЖ. ЯНКО ЙРДАНОВ/ 

 

 

 

О Б Щ И Н А  В Е Л И К И  П Р Е С Л А В 

ОБЩИНСКА  АДМИНИСТРАЦИЯ 

 

 

П Р О Т О К О Л  

от заседание на Консултативния съвет по въпросите на туризма 

/КСВТ/ 

 

 

 Днес на 01.10.2021 г. 16:00 ч. се проведе заседание на Консултативния съвет по 

въпросите на туризма /КСВТ/.Всички членове на КСВТ, бяха уведомени за мястото, датата и 

часа на провеждането на заседанието: 

Председател: Инж. Янко Йорданов – Кмет на Община В. Преслав – присъства. 

Зам. Председател: Нина Асенова – Зам. Кмет на Община В. Преслав – не присъства 

поради служебни ангажименти. 

- Д-р Александър Горчев – Директор на Археологически музей “Велики Преслав” - 

присъства 

- Таня Николаева Николова – представител на СТД „Патлейна“- присъства. 

- Елисавета Стоянова Иванова – стопанисващ семеен хотел “Преслав”- присъства 

- Светлана Крумова Колева – стопанисваща къща за гости „Коста Доне“- не присъства 

- Христина Димкова Неделчева – управител на бар-клуб “Ласт Пойнт”- присъства със 

закъснение. 

- Георги Христов Кюркчиев – стопанисващ хотелски комплекс „Омуртагов мост“- не 

присъства. 

- Станислав Николов Стоянов – стопанисващ кафе-аперитив “Бизнес”- не присъства. 

- Мерлин Хюсеинова – ст. спец. КСД - не присъства поради служебни ангажименти. 

- Дарина Минева – спец. „Култура и ВО“- не присъства поради служебни ангажименти. 

- Юлия Терзиева – спец. “Туризъм” - избрана за секретар на заседанието - присъства. 

 

Секретаря на КСВТ е уведомил с имейли членовете на съвета за провеждането на  

заседанието.  

 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Отчет за изпълнените, планирани дейности взети с решение на КСВТ. 

2. Справка за събрания туристически данък от началото на 2021г. и неговото 

изразходване. 

3. Обсъждане на проведените събития от Културния календар на Общината през 2021г.. 

4. Избиране дата на следващо заседание. 

5. Други обсъждания.   

 

 



 

ПО ПЪРВА ТОЧКА: 

 

 Относно отчета за изпълнените, планирани дейности взети с решение на КСВТ, 

на всички присъстващи на КСВТ беше представен отчет за разходването на събрания на 

територията на община Велики Преслав туристически данък от месец януари до месец август 

2021 г.  

 През месец Януари при монтирането на указателните табели се установи 

необходимостта от сглобяващи материали, като скоби, болтове и гайки. Платени бяха - 

193.70 лв. /за сглобяващи материали, тръбни стойки и указателни табели/.  

 През месец Март бяха изработени необходимите указателни табели  за МН в селата 

намиращи се на територията на Община Велики Преслав и изразходена сумата:  

- 34 бр. х18,60 лв. = 632,40 лв. без ДДС или с ДДС – 760,00 лв. 
 През месец Април бяха изработвани табели с име, история за името и номера на 

улицата на български и английски език по предложение на КСВТ. 

- Табели за две улици „Симеон Велики“ и „Борис Спиров“ - 670,00 лв. с ДДС. 

През месец Май бяха изработени и ежегодните, общински, рекламни брошури: 

- 2000бр. х 0.216лв. = 432,00 лв. с ДДС 

 

Общо изразходени средства: 2055,70 лв. 

 

     ПО ВТОРА ТОЧКА: 

 

 Относно справката за събрания туристически данък от началото на 2021г. до 

29.09. и неговото изразходване до момента, всички присъстващи на КСВТ бяха запознати с 

необходимата информация /подробна и обобщена/ за реализирани нощувки, дължимия и 

събрания туристически данък от 01.01. – 29.09.2021 г.: 

- Реализирани нощувки – 4762 бр.  

- Дължим туристически данък – 1769.20 лв. 

- Събраната сума от Туристически данък за дадения период - 1721,70 лв. 
 Председателя на КСВТ  Инж. Янко Йорданов, предложи цялата информация за 

отчета за изразходения туристически данък, справките за реализирани нощувки, дължимия и 

събрания туристически данък от 01.01. – 29.09.2021 г., да бъде изпратена по имейл на всички 

места за настаняване намиращи се на територията на Общината. 

 

     ПО ТРЕТА ТОЧКА: 

 

Относно обсъждане на проведените събития от Културния календар на Общината 

през 2021г., споменато беше, че през 2021г. има повече реализирани нощувки през дадения 

период в сравнение с 2020 г., заради облекчената епидемична обстановка и възможността да 

се проведат събития от Културния календар на Общината, които не се състояха през 2020 г. 

 

 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА: 

 

 Избиране дата на следващо заседание:  

Взе се решение датата на следващото заседание да е съобразена с отпечатването на картата, 

или края на ноември, по информация на Д-р Александър Горчев. Секретаря на КСВТ ще 

уведоми с имейли членовете на съвета за датата и часа на  заседанието. 

 



 

ПО ПЕТА ТОЧКА: 

 

 Относно други обсъждания, Д-р Александър Горчев представи част от спечелен  

проект от АМ „В. Преслав“, а именно карта на стария и новия град /вече обсъждана от КСВТ в 

предишни заседания/, която е дадена вече за печат. Картата е с отбелязани /включително и със 

снимков материал/, МН намиращи се в града, и всички по важни обекти, които са в интерес на 

туриста. Г-н Горчев обеща да даде информация след отпечатване на картата, на каква цена ще 

е, за да могат МН, които имат рекламни снимки в нея да си закупят желания брой. Освен карта 

също от проект в момента се печата каталог за музея от около 70 стр.. 

 Г-жа Таня Николова даде предложение, самия файл изработен вече за отпечатване 

на картата, да бъде използван за направата и запълването на няколко празни табла в града 

/също обсъждани на предишни заседания/. Единодушно се реши, след проучване, колко 

средства ще бъдат нужни за изработването на дадените табла, да се осигурят от туристическия 

данък, който ще се събере до края на 2021 г.. 

 Г-жа Таня Николова отправи и друго предложение, всички празни билбордове 

намиращи се на територията на Община Велики Преслав, да се дават под наем за реклама /или 

дори при наличие на желаещи да бъдат продадени/.  

 В отговор: Председателя на КСВТ  Инж. Янко Йорданов обеща да бъде направено 

проучване и в най-кратък срок да се обявят свободните билбордове, и какъв ще е наема за 

желаещите да поставят своите реклами върху тях. 

 В края на заседанието Инж. Янко Йорданов зададе въпрос, дали има предложения 

от КСВТ за промяна на туристическия данък или да остане същия. Нямаше предложения, с 

което стана ясно, че туристическия данък остава същия и за следващата година. 

 

При закриването на заседанието от секретаря на КСВТ, пристигна още един член на 

съвета г-жа Христина Неделчева, която беше запозната, как е протекло заседанието, и също 

се съгласи с взетите решения в него от другите присъстващи. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

СЕКРЕТАР:     

Ю. Терзиева-спец. „Туризъм“                  

 

 

 

 

 

ПРОТОКОЛИРАЛ: 

Ю. Терзиева-спец. „Туризъм“ 
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